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Referat fra skolebestyrelsesmøde 
 

mandag den 22. januar 2024 kl. 18.00-20.00 
 

1. Godkendelse af referat og dagsorden 
Referat og dagsorden blev godkendt. 

2. Afslutning af regnskabsåret 2023 – foreløbigt resultat 
Det foreløbige regnskab for 2023 udviser et forventet 
underskud – underskuddet skyldes i stort omfang etablering 
af ny legeplads og optimering af udearealer. De sidste 4 
måneder blev der fortaget en opbremsning på forbrugssiden 
som har haft en positiv effekt. Når årets negative resultat 
fratrækkes skolens opsparing, er den aktuelle opsparing ved 
overgangen til 2024 på ca. 2.200.000 kr. (se bilag) 

3. Budget 2024 – gennemgang og drøftelse 
Økonomien i 2024 ser meget stram ud. Vi må konstatere, at 
vi stadig oplever at en større og større del af skolens børn 
indskrives i skoledelen og ikke samtidig i SFO 
(helhedstilbud). For nuværende er ca. 42 % af vores børn og 
unge ikke indskrevet i SFO. 
Langagerskolen vil komme til at arbejde med forskellige 
tilpasninger på alle skolens områder. På næste 
skolebestyrelsesmøde i marts vil en plan for tilpasningerne 
blive fremlagt. 

4. Kapacitetsanalyse – foreløbig indstilling 
Kapacitetsanalysen har været drøftet i chefgruppen og med 
Rådmanden. For nuværende peger alt i retning af en 
permanentgørelse af Kolt afdelingen og bygning af de 
allerede besluttet H-hus og multihal i Viby. 
Skolebestyrelsen understreger vigtigheden af stadig at være 
meget opmærksom på, at en gruppe elever fra den nordlige 
del af Aarhus Kommune har lang transporttid til både en 



afdeling i Kolt og Viby. Det er vigtig for skolebestyrelse, som 
godt kan se potentialet i bygningerne i Kolt, at der arbejdes 
med en analyse af kørslen fra nord til Langagerskolen – er 
der mulighed for en mere målrettet og hurtigere transport? 

5. Opstart efter nytår – kørsel og sne 
En kaotisk opstart på det nye år, men alle elever der nåede 
frem, havde nogle gode dage.  

6. Kørsel    
Alle elever der starter på Langagerskolen fra nu, bliver en 
del af det ny serviceniveau på skolekørselsområdet. Det nye 
serviceniveau forventes at være fuldt udrullet senest efter 
sommerferien 2024. Hvis man som forældre vil opleve 
forandringer, vil man blive kontaktet direkte af 
kørselskontoret. 

7. Eventuelt 
Skolebestyrelsen vil gerne takke alle medarbejdere for den 
store indsats i forbindelse med sneen og generelt i daglig 
dagen. 

 

 

Venlig hilsen  

 

 Jens Frostholm  

skoleleder 


